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Veřejné informativní setkání – zápis  
 

„Park Na Pláni“ 

 

termín 13. 9. od 18:15 do 19:45  
místo   MŠ Na Pláni, Na Pláni 3186/59, Praha 5 
účastníci  MČ: Radek Janoušek, Filip Karel, Jolana Dočekalová, Tomáš Augustín 

Kukal 
 Atelier Hajný s.r.o.: Martin Hajný 

ARCHITEKTI  PROSTORU: Karla Kupilíková 
   veřejnost: 18 + 3 děti 
účel setkání informování veřejnost o průběhu projektu 
zapsal Karla Kupilíková, Tomáš Augustín Kukal 
 

předpokládaný harmonogram 1. etapy projektu 
podzim/2023  povolovací procesy 
podzim/2023  výběr dodavatele stavebních a vegetačních úprav 
2023/2024 realizace stavby 
10/2024  otevření parku veřejnosti 
 
témata k řešení: 
- zveřejnění části DPS 
- nádoby na tříděný odpad 
- správa a fungování objektu zázemí parku 
- prověřit možnost dodělání chodníku v ulici Na Plání (úsek mezi rodinným domem a MŠ) 
- prověřit upozornění na výskyt azbestu v garážích 
- prověřit umístění a následnou realizaci bezpečnostních prvků (retardér, nátěr apod.) 

před přechody 
- zvážit realizaci komunitní zahrady v parku ve vztahu k její využitelnosti  
 
diskuse 
 

dotaz: Je možné zveřejnit DPS?  
závěr: Bylo dohodnuto, že část DPS (alespoň koordinační situace, situace vegetačních úprav – 
kácení, nové výsadby, objekt zázemí) MČ Praha 5 zveřejní. 

 

dotaz: Je plánovaná výstavba na volných pozemcích? Jak budou domy vysoké? 
MČ: V tuto chvíli není na pozemcích ve správě MČ Praha 5 plánovaná žádná výstavba. 
závěr: Veřejnost si nepřeje území dále zastavovat, požaduje zachování zeleně. 
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dotaz: Bude se realizovat přechod přes ulici K Vodojemu? 
MČ: Ano, realizace přechodu je plánovaná v 1. etapě projektu. 
 

dotaz: Jak je řešeno parkování v ulici K Vodojemu? Budou tam stromy? 
M. Hajný: Ano, v pásu parkovacích stání jsou umístěny 2 stromy. 
 

dotaz: Kde budou umístěny nádoby na tříděný odpad? Dnes jsou umístěni v ul. Na Pláni. 
(veřejnost si přeje zachovat nádoby na tříděný odpad; nádoby jsou pravidelně plné)  
M. Hajný: Nádoby na tříděný odpad jsou přesunuty k ulici K Vodojemu. 
MČ: Je možné zvážit jejich ponechání i v ulici Na Pláni (místo parkovacího stání).  
závěr: Bylo dohodnuto, že tato problematika bude dořešena v průběhu realizace stavby.  
 

dotaz: Jaká bude funkční náplň objektu zázemí? Kdo bude správcem objektu? 
M. Hajný: V objektu je umístěno sociální zázemí, kuchyňka (výdejní okénko), skladovací 
prostory). 
MČ: Téma správy objektu není v tuto chvíli dořešené. Téma správy a fungování objektu bude 
předmětem dalších jednání. 
 

dotaz: Hřiště zůstalo neoplocené? Sloupky na volejbalovou síť budou uskladněny v objektu a 
díry budou zakryté krytkami? Prosíme, aby v domečku byly krytky do zásoby. Převládá obava 
veřejnosti, že vegetace jako bariera dobře sloužit nebude. 
M. Hajný: Hřiště zůstalo neoplocené. Jako bariera bude sloužit navržená vegetace. Sloupky 
budou uskladněny v objektu a díry se budou zakrývat krytkami. 
MČ: Pokud by hřiště z těchto důvodů dobře nefungovalo, můžeme se následně bavit o 
doplnění oplocení. 
 

dotaz: Z jakého materiálu jsou hlavní cesty? Jak je řešen odvod vody? 
M. Hajný: Cesty jsou navržené ze žulové dlažby. Voda je odváděna do akumulační nádrže, ze 
které se voda bude používat na závlahu hřiště. 
Dotaz: Závlahy budou pouze na hřišti? 
M. Hajný: Ano. 
 

dotaz: Jak jsou řešeny sedací stupně?  
M. Hajný: Betonový schod cca 25 cm široký (slouží k sezení), na který navazuje trávníková 
plocha (štěrkový trávník).  
Dotaz: Nebylo by možné umístit na betonový schod dřevěné sedáky? 
M. Hajný: Cílem návrhu nebylo udělat tribunu. Záměr byl, aby konstrukce splynula s okolím. 
S dřevěnými sedáky se v projektu nepočítá. 
 

dotaz: Bude možné v parku dále sáňkovat?  
M. Hajný: Ano, ale prostor je oproti současnému stavu omezený. 
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dotaz: Bylo by možné dodělat chodník v ulici Na Pláni směrem od rodinného domu 
k mateřské škole? Dnes tam cca 20 m chybí. 
MČ: Ano, zahájíme jednání se správcem pozemku. 
 

dotaz: Bylo by možné před přechod pro chodce v ulici K Vodojemu, popř. i u MŠ v ul. Na Pláni 
umístit retardér, popř. jiné prvky/formy zajišťující bezpečnost? Dnes tu všichni jezdí hrozně 
rychle a je to nebezpečné. 
MČ: Ano, jsou to naše priority.  
závěr: Bylo dohodnuto, že budou prověřeny možnosti umístění požadovaných prvků a 
případná realizace bude zahrnuta do projektu obnovy parku Na Pláni. 
 

dotaz: V parku je umělecká lavička, ze které je krásný výhled na Prahu. Lavička je v současné 
době poškozená (lavička je poškozována pravidelně). Mohla by v parku zůstat a opravit se?  
M. Hajný: Ano, se zachováním této lavičky se počítá. 
 

dotaz MČ: Je zde někdo, kdo bude využívat navrženou komunitní zahradu v Parku Na Pláni?  
Odpověď: Nikdo z dotazovaných komunitní zahradu v parku využívat nechce. 
 


